

Kolonihaveforeningen Pindemosen, Løvdalsvej 8, 3000 Helsingør

Mail: hfpindemosen@gmail.com, tlf.: 21348786, www.pindemosen.dk

Bestyrelsesmøde 13. maj 2024, kl. 16.30 hos Grethe i have 95

Fremmødte: Stig Petersen, Grethe Nielsen, Susanne Larsen, Annemette Bühring, Michael Malmquist, Frank Berthing, Anne-Marie Møldrup, Oddbjørg Bertelsen, Anja Hitz
Afbud: Inge Fisker

1. Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer er Annemette, Anja er referent.

2. Møde med Festudvalget ang. jubilæumsreception d. 1. juni

Fremmødte fra festudvalget: Lene og Merete

Oversigt over arbejdsfordeling:

Festudvalg arrangerer drikkevarer (øl, alkoholfri øl, sodavand) + teltopstilling, sørger for mikrofon & anlæg + tekst til Pindemosesang.

Stig har arrangeret pølsegrilning. Grethe rækker ud til kolonister for at arrangere et alternativ til svinepølser.

Bestyrelsen nikker til livemusik til sommerfesten, 6. juli, så festudvalget kan gå videre med booking. Videre snak om sommerfesten gemmes til næste møde ml. bestyrelse og festudvalg.

3. Planlægning af ekstraordinær generalforsamling

Fredag kl. 12 er deadline for nyt forslag til ændring af ordensregler vedr. drivhuse.

Indkaldelse ryger ud tirsdag d. 21.

Marianne har sagt ja til at være referent. Michael melder sig som dirigent. Oddbjørg + 1 står for registrering.

Det bliver et stående arrangement i teltet, som er opstillet fra dagen i forvejen, så har man brug for stol, medbringer den enkelte selv.

4. Status på fælleshus

Huset er vores! Vi mangler dog stadig at få det på skrift, så vi kan lovliggøre huset – den del, der er tilbygning fra '72. Stig er i gang med at etablere rabataftale med Starck til indkøb af materialer.

5. Drænsituation + vand

Lige pt. er der ingen bevægelse i drænarbejdet. Der er et stort stykke arbejde i at få kortlagt dræn og el. Vi mangler tegninger!

6. Sager vedrørende haver

Have xx skal tømmes af foreningen inden salg. Tømningen foretages af repræsentanter fra bestyrelsen og frivillige.

Der er en problematik vedr. nedskridning af jord fra Vestkilen ved en have på nordsiden. NSPV har sendt os videre til kommunen. Susanne finder ud af, hvor skellene går langs nordsiden mod Vestkilen.

7. Fremtidig procedure omkring lovliggørelse af huse ved salg

Forvurderingen møder uregelmæssigheder, dispensationer, ulovligheder osv. Michael opfordrer til, at vi har en fælles holdning. Fælles diskussion af, om forhold skal lovliggøres før eller efter salg (nu før salg) og i hvilken udstrækning. Vi lader det summe til næste møde og tager det op igen. Vi kigger hver især på, hvad der er kommunens regler, og hvad der er vores egne.

8. Økonomi, status

Kassereren præsenteres af Michael for et ønske om, at bestyrelsen til bestyrelsesmøderne kan få overblik over løbende bevægelser, og det bakkes op af bestyrelsen. Michael tilbyder at assistere med at trække oplysningerne ud af regnskabssystemet.

9. Rapportering fra udvalg/områder:

Vurdering/hussalg (Susanne) Vi har to huse til fremvisning tirsdag d. 14. maj.

Formand arrangerer møde med vurderingen.

Vandmænd (Stig) Stig har været på tur med vandmændene, har kortlagt aftapningssteder og hovedhane.

Byggeudvalg (Frank/Stig) Skur placeret op ad hæk, have x, skal fjernes en måned fra henvendelsesdato.

Fællesarbejde (Grethe) Vi har fint nyt oversigtskort på vej, som sættes i skabene inden d. 1. juni. Stig påtager sig maling af skabene. Alle parkerede trailere skal ud af området.

Festudvalg (Inge) –

Havevandring (Anne-Marie) Der er havevandring i uge 21.

Jura (Michael) Michael kigger på tilbud fra SparNord om bestyrelsessystem.

10. Opfølgning på samletanke

Vi sender en mail ud til alle kolonister omkring samletanke, hvor det formidles, at bestyrelsen har undersøgt problemstillinger og søger info om problematikker.

11. Eventuelt

Angående opstillede effekter til salg ved vejen mod Vestkilen. Det er ikke opstillet af kolonister, men af ejerne af jorden – vi opfordrer dem til at lægge det til salg på vores medlemsside i stedet.

Snak om udbedring/lovliggørelse af legepladsen. Skal medtages som egentlig punkt på et senere tidspunkt.

12. Næste møde(r)

Tirsdag d. 11. juni kl. 16.30